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Dagsorden: 
 
1. Åpning og konstituering  
2. a) Valg av møteleder, 2 referenter, 2 til tellekorps, 2 til å undertegne møteprotokoll  

b) Godkjenne møtedeltakere med stemmerett 
3. Godkjenne innkalling 
4. Godkjenne dagsorden 
5. Behandle årsberetninger 

a. Styrets årsberetning 
b. Kurs- og aktivitetskomiteens årsberetning 
c. Utstillingskomiteens årsberetning 
d. Jaktkomiteens årsberetning 
e. Hyttekomiteens årsberetning 

6. Behandle regnskap og revisjonsberetning for 2022 
7. Kontingent for 2024 
8. Behandle budsjett for 2023 

Avdelingens budsjett 
9. Innkomne forslag 
10. Valg 
 
Avslutning 
 
Medlemsmøte: 
Utdeling av diplomer – Årets hund for 2022 
Påskjønnelse til oppnådd championat ila 2022 
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1. Åpning og konstituering 
 

2. a) Valg av møteleder, 2 referenter, 2 til tellekorps, 2 til å 
undertegne møteprotokoll  
 
b) Godkjenne møtedeltakere med stemmerett 
 

3. Godkjenne innkalling 
 

4. Godkjenne dagsorden 
 
 

5. Behandle årsberetninger 
 

5 a Styrets årsberetning 
 
Styret har bestått av: 
Leder:   Ingunn F. Reenskaug 
Nestleder:  Frode Mong Skjerli 
Kasserer:  Kristin Føreland Bentsen 
Styremedlem:  Inger Marit Olsen  
Styremedlem:  Lisbeth Borgen 
Varamedlem:  Geir Skoog 
Varamedlem:  Odd Arne Grødem 
 
Leder har også fungert som sekretær i styret. 
 
Avdelingen har p.r. 31.12.22 ifølge medlemsregisteret til NKK totalt 343 medlemmer. Dette er 
en stor økning fra fjorårets antall på 240. Styret ønsker fortsatt flere medlemmer til 
avdelingen og oppfordrer medlemmer og oppdrettere til aktivt å øke medlemstallet. 
 
Styret har hatt 4 styremøter. Det siste er avholdt i begynnelsen 2022. Styret har behandlet til 
sammen 17 saker. Etter styrets oppfatning drives avdelingen veldig bra. Alle referater blir 
fortløpende lagt ut på klubbens hjemmeside under "dokumenter" etter at de formelt er 
godkjent av styret. 
 
I tillegg til styremøtene har styret også hatt saker til diskusjon via epost og Messenger. 
 
Styre er av den oppfatning at avdelingens medlemmer får den informasjonen som er 
ønskelig via avdelingens hjemmeside og Facebook side.  
 
Det har vært god aktivitet i 2022, det har blitt arrangert kurs, utstilling og jaktprøver. 
 
Avdelingen har i år et underskudd på 16 472,- mot et budsjettert underskudd på 14 880,-  
Det budsjetterte underskuddet skyldes i hovedsak utgifter til Jubileumsfesten. Det ekstra 
underskuddet skyldes økte utgifter på strøm o.l. 
 
Styret ønsker fortsatt å øke både medlemstallet og aktiviteten i det kommende året. 
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Jaktkomiteen har fortsatt en veldig høy aktivitet med flere arrangementer som krever stor 
innsats, både av medhjelpere, men også i forhold til økonomi. Avdelingen arrangerer vanlige 
retrieverprøver gjennom hele året. Avdelingen arrangerer også en tollingjaktprøve i mai hvert 
år som markerer starten på tollingjaktprøvesesongen.  
 
Det er høy aktivitet i kurs- og aktivitetskomiteen. Det gjennomføres flere ulike kurs som gir 
gode økonomiske bidrag til avdelingen.  
 
Utstillingskomiteen hadde en vellykket utstilling i mars på Hamresanden i samarbeid med 
Spanielklubben. 
 
Avdelingens klubbområde er et fantastisk flott område for avdelingen. Oppgraderinger/ 
utbedring av området er viktig for avdelingens aktiviteter og disse må tas vare på en god 
måte. Det har blitt laget et innendørs treningsrom med teppegulv som har kommet godt til 
nytte gjennom vinteren. 
 
Hyttekomiteen legger ned et stort arbeid i denne forbindelse. Avdelingen er avhengig av at 
medlemmene stiller opp på dugnader. 
 
 

5 b Kurs- og aktivitetskomiteens årsberetning 
 
For 2022 har komiteen i Agder totalt bestått av 4 medlemmer 
 
Komiteen har holdt lydighetskurs både vår og høst, i tillegg sommerkurs i 
konkurranselydighet og blodsporkurs. 
I vårsesongen var det 23 deltakere fordelt på 3 kurs 
1 valpekurs med 8 ekvipasjer. Britt Elin Thorkildsen var instruktør. 
1 valpekurs med 8 ekvipasjer. Linda Beate Dalane var instruktør. 
1 Hverdagslydighets/videregående kurs med 7 ekvipasjer. Anneke van Dam og Inger 
Henriksen var instruktører. 
 
På høsten var det 14 deltakere fordelt på 5 kurs i Kristiansand 
1 Valpekurs med 6 ekvipasjer. Helge Hovland og Cecilie Aamlid Madsen var instruktører. 
1 Hverdagslydighets/videregående kurs med 8 ekvipasjer. Britt Elin Thorkildsen som 
instruktør og Malin Slettebø Leikvoll var hjelpeinstruktør.      
 
I tillegg er det avholdt følgende kurs: 
2 helgekurs i rallylydighet med til sammen 11 ekvipasjer. Instruktør var Anneke van Dam. 
3 jaktkurs med totalt 18 ekvipasjer. Instruktører her har vært Svein Scheie, Stine 
Finckenhagen og Ann Cathrin Solbakken. 
1 utstillingskurs med totalt 12 ekvipasjer. Instruktør har vært Glenn Nødvedt, med Linda 
Beate Dalane som hjelpeinstruktør. 
 
Avdelingen har i 2022 fått ny instruktør. Cecilie Aamlid Madsen har våren 2022 fullført sin 
NKK trinn 1 utdannelse. 
 
Alle instruktører fikk høsten 2022 tilbud om å delta på kurs med dyrekiropraktor Andrea 
Nordbø. Tema var: Forebygging av skader hos våre hunder. 8 stk deltok på foredraget. 
 
Kristiansand 27.2.2023 
Svein Nordbø, Kristin F. Bentsen, 
Linda B Dalane og Liv Irene Føreid 
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5 c Utstillingskomiteens årsberetning 
 
Komiteen har bestått av: Sven Slettedal (leder) Kristine Gallagher (kasserer) Anne Andresen, 
Stine Finkenhagen og Siv Wilson 
 
NKK arrangerte dobbel utstilling i Sørlandshallen i mars, så vi kunne ikke gjøre oss nytte av 
å ha motsatt dag av NKK slik vi pleide. Vi måtte tenke alternativt, og løsningen ble 
dobbelutstilling, slik at vi fikk mulig høyere påmelding, med mulighet for 2 cert på 2 dager. Vi 
antok at det ville gi bedre påmelding, enn vi bare hadde en utstilling.  Arbeidsmessig og 
besparelser i forhold til økonomi, var også et argument i forhold til og ha 2 dagers utstilling. 
 
Vi arrangerte dobbel utstilling helgen 11-12. juni 22   på Hamresanden i samarbeid med 
Norsk Spaniel klubb avd. Agder, hvor vi hadde hoved ansvaret lørdag og NSK hadde 
hovedansvaret søndag. Påmeldingene ble tilfredsstillende, og vi oppnådde langt på vei de 
fordelene som vi hadde tenkt, med dobbelutstilling.  Arbeidsmessig hørte vi få klager og 
økonomisk ble det et greit resultat. 
 
Norsk Spaniel Klubb avd. Agder er med arrangør og det har foreløpig vært en god løsning, vi 
er flere til å dele på oppgavene og vi bistår en liten klubb med litt små ressurser til å 
arrangere utstilling selv. 
 
Faktiske tall viser nedenfor hva vi oppnådde. 
 
Påmelding: 
Lørdag: 127 retrievere og spaniels 
Søndag: 107 retriever og spaniels. 
 
I 2023 har NKK utstilling i Sørlandshallen den 29-30/4-23. 1. mai faller på mandagen, dagen 
etter. Vi har da muligheten for utstilling den dagen. Vi har booket dommere og øvrig 
ringpersonale, samt Hamresanden til en forhåpentligvis vakker vårdag der. 
 
Vi ser at NKK har foreløpig annonsert dobbel utstilling i 2024. Vi må finne løsninger som 
enten sammenfaller med NKK eller ha vår egen helg i årene fremover. 
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5 d Jaktkomiteens årsberetning 
 
Jaktkomiteen har bestått av Svein Scheie, Kristin F. Bentsen, Odd-Arne 
Grødem, Stine Finckenhagen og Cecilie Aamlid Madsen 
Jaktkomiteen har hatt 1 fysisk møte. I tillegg har vi hatt løpende elektronisk kontakt når det 
har vært nødvendig. 
 
Kurs og treninger 
Veien til kvalifiseringsprøven: 
Det ble arrangert ukentlige treninger gjennom vinteren med målet om å ta 
kvalifiseringsprøven tidlig på våren. Det var godt oppmøte hver uke og det var en stabil og 
stor gjeng som målrettet trente mot målet. Treningene ble organsiert av Svein Scheie. 
 
Trening med vilt: 
Det ble arrangert en trening for alle medlemmer, med mulighet til å bruke ender, duer, 
kaniner og fasaner. Mange benyttet seg av dette tilbudet og det ble også tatt mange fine 
actionbilder av hundene. 
 
Jaktkurs: 
Ann Cathrin Solbakken holdt jaktkurs for 6 ekvipasjer og 2 observatører. Tema var 
dirigeringstrening og gikk over 4 ettermiddager. 
I tillegg har Svein Scheie og Stine Finckenhagen holdt «veien til bk» kurs. Dette kurset ble 
gjennomført ved 4 fysiske kurskvelder og 3 egentreningskvelder. Deltakerne sende inn 
videoer av treninger og evnt. Utfordringer underveis og fikk fortløpende veiledning. 
 
Jaktprøver 
BK-prøver. 
Det er arrangert 5 bevegelig bk prøver med totalt 24 deltakende ekvipasjer. 4 prøver ble 
gjennomført på klubbhytta og 1 på Lista. Dommer var Svein Scheie. 
 
Kvalifiseringsprøver: 
6 kvalifiseringsprøver ble gjennomført med 25 ekvipasjer. 5 ble gjennomført på klubbhytta, 
og 1 på Lista. Dommere var Svein Scheie og Hedvig Ihlen. 
 
Jaktprøve - Agderprøven 
Jaktprøven 7-8. mai ble avholdt på Øynaheia. Det var totalt 23 ekvipasjer påmeldte i AK, og 
38 i EK 
Dommere var Andre Alfredsen og Magnus Ånsløkken. Prøveleder var Svein Scheie. 
 
Tollerjaktprøven, TJP 
Årets TJP ble avholdt helgen 28 og 29 mai på Øynaheia.  
Det var påmeldt 14 ekvipasjer påmeldt lørdagen og 12 ekvipasjer søndagen. 
dag. Dommer var Håkan Linde og NKK-representanter var Svein Scheie og Ronny 
Lillebakken. 
 
Kristin Føreland Bentsen har i 2022 gjennomført prøvelederkurs og er godkjent prøveleder 
på jaktprøver for retrievere. 
 
Årets tradisjonelle julegave/nyttårssøk kunne dessverre ikke gjennomføres grunnet 
utfordringer med været.  
 
Mvh jaktkomitèen. 
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5 e Hyttekomiteens årsberetning 
 
Komiteen har i 2022 bestått av Svein Nordbø og Kristin Føreland Bentsen 
Det har ikke vært fastsatte møter i komiteen, men noen sporadiske møter på klubbområdet 

etter behov. I tillegg har det vært jevnlig kontakt på telefon, epost og facebook. 

 
Vi har hatt tilsyn av el-tilsynet som medførte at vi måtte foreta noen utbedringer av det 
elektriske anlegget. En sprekk i et av rørene til toalettet medførte litt ekstra vedlikehold. 
Det er blitt etablert ett innendørs treningsrom «treningsbua». Dette rommet har vært hyppig 

brukt av flere medlemmer i vintermånedene og ser ut til å være en god investering.  

 
Klubbområdet har vært flittig brukt til mange forskjellige treninger, kurs og arrangementer. 
 
Mvh hyttekomitèen 
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5. Behandle regnskap og revisjonsberetning for 2022 
 

Resultat NRK avd. Agder 2022 
 

  Inntekter Utgifter Resultat 

1 Kontingenter     33 045                -           33 045  

2 Klubbhytte       4 812       63 105  (58 293) 

3 Retrievertreff/web              -           4 056  (4 056) 

4 Styre/kontor       3 448       22 423   (18 975) 

5 
Mva/Sponsor/ 
grasrotandel     36 053                -    36 053  

6 Sentrale møter              -           5 080   (5 080) 

7 Utdanning/kurs              -         36 027   (36 027) 

8 Utstilling     60 256       40 573  19 683  

9 Jakt     51 215       41 244  9 972  

10 
KAK (Kurs og 
aktivitetskomite)     78 844       69 698  9 146  

12 Lydighet              -           5 565  (5 565) 

14 Div salg / kiosk     14 193       10 569   3 625  

        

 Sum   281 867    298 339         (16 472) 
 
 
 

Balanse NRK avd. Agder 2022 
 

  Debet Kredit   

Utgående beholdninger pr 31.12       

    425 075  IB driftskonto 

        

        

      IB lokalkomiteer 

        

                -16 469  Resultat 2022 

        

 UB driftskonto 408 605      

   408 605  408 605    
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Revisjonsberetning 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  



Årsmøte 15.03.2023 
Norsk Retrieverklubb  
Avdeling Agder 
 
 

7.  Kontingent for 2023 
 
Styret foreslår å ikke øke kontingenten for 2023. Bakgrunnen for at styret ikke foreslår en 
økning i 2023 er at avdelingen har en sunn og god økonomi. 
 
 

8.  Behandle budsjett for 2023 
 
Styrets forslag til budsjett 
 

Tekst Inntekter Utgifter Resultat Merknad 

Kontigenter 34 300   34 300 Medlemmer p.r. 31.02.2022 

Klubbhytte   55 000 -55 000 Oppgradering og vedlikehold 

Utstillingskomitè 78 000 71 490 6 510  

Jaktkomitè 45 000 40 000 5 000  

Kurs og aktivitetskomitè 75 000 55 000 20 000  

Styret og møter   8000 -8 000 Innkjøp av prosjektor  

Sentrale møter   10 000 -10 000  

Utdanning/kurs     0  

Grasrot 15 000   15 000  

MVA kompensasjon 12 000   12 000  

Deltakelse lagkonkurranser   4 000 -4 000  

Kiosk 12 000 11 000 1000  

Lydighet/rally 19 000 15 000 4 000  

         

Sum: 266 000 235000 14 510  

 
Note: 

Det er budsjettert med 343 betalende medlemmer. 
 
MVA-refusjonen søkes det på hvert år og kommer fra NKK. I 2022 var 
momsrefusjonen på kr. 15 803,-. 
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9.  Innkomne forslag 
 

Jobbe for å få til et treningsområde i Arendal. 

 

Forslag til vedtak: 

Årsmøtet gir tilslutning til at det kan innledes samtale med Arendal kommune om muligheter/ 
innspill til et aktuelt treningsområde som er inngjerdet og som kan benyttes hele året.  

Området ligger på motsatt side av ny veg fra E18 og til Krøgenes, ved Mjåvann. 

Planer for området skal diskuteres med NRK Agder, før et eventuelt forpliktende samarbeid 
inngås. 

Det inngås ingen forpliktelse som gjelder økonomi på nåværende tidspunkt. 

 

Bakgrunn: 

Aktuelle treningsområder på Hove er p.r. i dag tatt i bruk av Arendal og omegn hundeklubb.  

Det er forsøkt inngått samarbeid med Schæferhundklubben uten at en har lykkes. 

I 2021 ble det sendt inn et forslag til Arendal kommune om mulighetene for et tilpasset 
område for trening av retrievere spesielt. 

I 2022 svarte Arendal kommune på dette, hvor de bad om å få innspillet registrert i 
forbindelse med en ny kommuneplan. 

Området som det er tenkt, inndeles i flere mindre områder som er inngjerdet. Det tenkes på 
gressplen for lydighetskurs, eventuelt andre aktiviteter, ren lufteplass og område for 
retrievertrening. Det tenkes på område med et lite hus til eventuelt kurs og strøm og vann. 
Dette bekostes i så fall av Arendal kommune. 
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10. Valg 
 
Kommer 


